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Referat medlemsmøte Aure Jeger og Fiskerforening 

Sted:  Aure Gjestegård 
Tid:    Tirsdag 20.02.2025 18:00  
Innkalte:  Medlemmer i AJFF 
 
Antall: Det var 20 fremmøtte    
 
Orienteringssaker 
 
Aud Bente ønsket velkommen til de fremmøtte. Møte startet med bevertning, Pizza. 
Aud Bente orienterte om agenda for kvelden.  
 
Videre orienterte hun om året 2024. Hvilke aktiviteter vi har gjennomført i året som gikk. 
Fiske og friluft har arrangert både fiskesommer, isfiske på bjøringvatnet, og villmarks tur til 
Tunga villmarks camp. 
 
Ungdomssatsinga i AJFF er drivkraften i AJFF – det er ungdommen som verver nye 
medlemmer til foreningen både gjennom sitt aktivitetsnivå og gjennomføring av 
jegerprøvekurs. Ungdomsskyting med grilling har vært et populært tiltak i Brekka. 
 
Ellers har jakt og skyte hatt kontinuerlig skyte kvelder i Brekka gjennom vår og sommer 
halvåret. Det har også vært stor dugnadsaktivitet med mye god jobbing, matservering og 
godt sosialt samvær med mye skitprat. 
 
Det ble delt ut capser til alle som har vært med å bidra i dugnadsarbeid i 2024. En stor takk 
til dere alle – AJFF er helt avhengig av dere for at målsettingene våre skal nås. 
 
Børge overtok roret for og snakket videre om viktigheten av dugnadsarbeid for å kunne 
drifte anleggene våre. Ungdomsaktiviteten vår er voksene, men vi har fortsatt litt å gå på. 
 
Hva tenker vi å gjøre i 2025?  
Børge presenterte en aktivitetsskisse for 2025. Vi fikk gjort en del dugnadsarbeid i Brekka i 
fjor, men det gjenstår fortsatt en del. 
 
Børge inviterte deretter til dialog på hva medlemmene ønsker seg. 
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Forslag fra medlemmene: 
 
Det ble stor aktivitet fra de fremmøtte. Diskusjonene og forslagene var konstruktive, gode og 
mange. Et slikt engasjement lover godt for fremtiden til AJFF. Under har vi listet opp en del 
av de forslagene som ble fremhevet av medlemmene som fremtidige tiltak i AJFF: 
 
 

• Fjellfisketur og bedriftscup leirdue er nye forslag for året. 
 

• Terminfesta hagle skyte konkurranse. Kanskje i samarbeid med Hemne. 
 

• Fangstkurs/fangstarrangement.  
 

• Temakvelder f.eks.: minkfangst, felle fangst, hjemme ladning, lokkejakt, 
naturfotografering. 

 

• AJFF må være pådriver for å få til rypejakt/skogsfugljakt. Medlemmene er av den 
oppfatning at nedstenging av fuglejakt ikke nødvendigvis er kunnskapsbasert. 
Fuglejakt bør kunne tilbys av AJFF på vegne av grunneierlaga. Trist at kommunen ikke 
kan tilby småviltjakt. 

 

• Predatorfangst. 
 

• Rype taksering.  
 

• Ungdomsjakt i samarbeid med grunneiere. 
 

• Kan AJFF leie jakt av grunneiere både storviltjakt og småviltjakt? 
 

• Åpent klubbhus. 
 

• Eventuelt ny båt inn i AJFF (inn i NJFF pool)? – Båten vi har i dag ligger fast ved 
Sandvatnet. 

 

• Åpne for et mer uformelt system for dugnadsarbeid? 
 
Børge fortsatte med å si at vi ønsker å ha et fortsatt høyt aktivitetsnivå i AJFF. Det vi sliter 
med pr. i dag er at vi ikke har hatt på plass en leder i Fiske og frilufts gruppa. Styret mener 
Fiske og friluft er en kjempeviktig del av AJFF. Det er her man virkelig har mulighet til å ha 
med mange i forskjellige lavterskel tilbud. Allikevel er det sånn at dersom vi ikke får leder til 
denne gruppa så må styret foreslå for årsmøtet å nedlegge Fiske og friluft. 
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Styret ønsker ikke en situasjon hvor vi på årsmøtet ikke har ledere til de ulike verv, og fatter 
vedtak på at vi « ser an situasjonen» og forsøker å få en leder etter hvert. 
 
Det ble en god diskusjon rundt de utfordringene vi har når det gjelder å bekle verv spesielt 
lederverv. Vi må framsnakke arbeidet. Arbeidet utgår fra en felles interesse for jakt, fiske og 
friluftsliv. Jobben krever først og fremst lyst, tid og litt pågangsmot. Tillitsvalgts arbeidet i 
AJFF oppleves som givende, og sosialt i et veldig godt miljø. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Møtet avsluttet kl. 20:30 
 
 
Aure 24.02.2025 
 
Are Sand       
Sekretær/ Aure JFF      


